
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljøministeren

Dato: 14. december 2021

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 313
Er ministeren bekendt med, om der findes en videnskabelig underbygget dokumentation 
for, hvor meget dødt ved, der skal findes i skovnaturtyperne, for at opretholde naturtyper
nes tilknyttede arter? Kan ministeren forklare, hvorfor disse arter på nuværende tidspunkt 
ikke allerede er uddøde, da mængden af dødt ved ikke har været på det ønskede niveau 
i mere end 200 år?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Kristian Pihl Lorent
zen (V).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Kristian.Lorentzen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
René Christensen
formand
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